





周大福企業及新創建集團成員 Members of Chow Tai Fook Enterprises and NWS Holdings

東區隧道聯營過海 692 號線取消

東隧聯營過海692號線 [坑口(北) ←→ 中環交易廣場] 由於乘客量長期偏低,將於11月30日(星期六)起取消。受影響的乘客可改以九巴296M號線轉乘聯營過海路線690號線由尚德及坑口前往北角至中環、新巴798號線轉乘聯營過海路線690號線由將軍澳(南)及坑口前往北角至中環,或新巴694號線轉乘新巴2、2X及720號線由將軍澳前往中環、灣仔及銅鑼灣。於同日起,九巴296M及新巴798號線將會新增轉乘聯營過海690號線的轉乘優惠。至於692P號線 [將軍澳(彩明)→ 中環] 之早上特別服務將維持不變。

乘客如欲查詢詳情,請於服務時間內致電九巴顧客服務熱線 2745-4466、新巴顧客服務專線 2136-8888、城巴顧客服務專線 2873-0818 或瀏覽九巴網頁 www.kmb.hk、新巴網頁 www.nwfb.com.hk、城巴網頁 www.citybus.com.hk。

Cancellation of Jointly-operated Eastern Harbour Crossing Route 692

Due to extremely low passenger demand, jointly-operated Eastern Harbour Crossing Route 692 [Hang Hau (North) \longleftrightarrow Central (Exchange Square)] will be cancelled with effect from Saturday 30 November 2013. Passengers travelling from Sheung Tak and Hang Hau to North Point and Central can take KMB Route 296M and interchange to jointly-operated Harbour Crossing Route 690; passengers travelling from Tseung Kwan O (South) and Hang Hau to North Point and Central can take NWFB Route 798 and interchange to jointly-operated Harbour Crossing Route 690; passengers travelling from Tseung Kwan O to Central, Wan Chai and Causeway Bay can take NWFB Route 694 and interchange to NWFB Routes 2, 2X and 720.

On the same day, a new Bus-Bus Interchange concession between jointly-operated Harbour Crossing Route 690 and KMB Route 296M and NWFB 798 will be introduced. The existing morning peak services of Route 692P [Tseung Kwan O (Choi Ming) → Central] will remain unchanged.







周大福企業及新創建集團成員 Members of Chow Tai Fook Enterprises and NWS Holdings

Passengers may call the KMB Customer Service Hotline on 2745-4466, the NWFB Customer Service Hotline on 2136 8888 or the Citybus Customer Service Hotline on 2873 0818 during service hours, or browse the KMB website at www.kmb.hk, the NWFB website at www.nwfb.com.hk or the Citybus website at www.nwfb.com.hk or the Citybus website at www.citybus.com.hk for more information.



Customer Notice 乘客通告

C201302348a02 ODN

周大福企業及新館建集團成員 Member of Chow Tai Fook Enterprises and NWS Holdings

發佈日: 2013年11月12日 張貼至: 2014年2月28日

<u>路線 Route 692</u>

2013年11月30日起永久取消

Cancellation effective from 30 Nov. 2013

因應路線重組,路線692永久取消,路線692P早上特別服務維持不變。乘客可選乘路線690/690P,或港鐵來往將軍澳及港島。公司亦增設下列八達通巴士轉乘優惠以方便受影響乘客。

The captioned service will be cancelled and service of Route 692P remains unchanged. Passengers please choose Routes 690/690P or MTR. The following new octopus bus-bus interchanges will be also provided.

provide	ea.				
第一程 1 st Journey	起點 Starting Pt.	第二程 2 nd Journey	目的地 Destination	轉乘地點 Interchange Location	第二程可節省 Saving on 2 nd Journey
798	將軍澳(南)及坑口	690	北角至中環 North Point to Central	寶琳站 Po Lam Station	\$10.0
694	Tseung Kwan O (S) & Hang Hau	2, 2X, 720	銅鑼灣至中環 Causeway Bay to Central	西灣河文娛中心,筲箕灣道 Sai Wan Ho Civic Centre, Shau Kei Wan Rd.	\$1.5
九巴 KMB 296M	尚德及坑口 Sheung Tak & Hang Hau	690	北角至中環 North Point to Central	寶康路茵怡花園第1座外 Po Hong Rd. near Verbena Heights	\$4.9
	中環至北角	798	將軍澳(南)及坑口 Tseung Kwan O (S) & Hang Hau	欣明苑,欣景路 Yan Ming Court, Yan King Rd.	\$4.5
690	Central to	九巴	尚德 Sheung Tak	寶康路茵怡花園外 Po Hong Rd near Verbena Heights	
	North Point	КМВ 296М	坑口 Hang Hau	寶順路近將軍澳泳池 Po Shun Rd near Tseung Kwan O Swimming Pool.	\$4.9
2, 2X, 720	中環至銅鑼灣 Central to Causeway Bay	694	將軍澳 Tseung Kwan O	太康樓,太康街 Tai Hong Hse, Tai Hong St.	\$1.5

路線 694 [調景嶺站⇔小西灣] 亦於同日起更改行車路線繞經坑□。

Routeing alternation of Rt.694 [Tiu Keng Leng Station ⇔ Siu Sai Wan] via Hang Hau will be effective on the same day.

不便之處,敬請原諒。

We apologize for any inconvenience caused.

營運部 啟

Operations Department VN/ccm/bw





Customer Notice 乘客通告

思大福企業及新創建集團成員 Member of Chow Tai Fook Enterprises and NWS Holdings

發佈日: 2013年11月18日

張貼至: 另行通告止



C201302353a02 ODI

路線 Route 690 新增八達通轉乘優惠

Introduction of new BBI discounts

因應路線692於2013年11月30日取消,上述路線來回方向於該日起新增轉乘優惠,詳情如下: Due to the cancellation of Rt 692 on 30 Nov 2013, there will be new BBI discounts for the captioned route with effect from the same date. Details are as follows:

路線690往將軍澳(康盛花園)轉乘:

Rt. 690 towards Tseung Kwan O (Hong Sing Garden) interchanges to:

第二程	目的地	第二程折扣	建議轉乘地點
2 nd Journey	Destination	2 nd Journey discount	Suggested interchanging location
新巴 NWFB	調景嶺	\$4.5	欣景路欣明苑欣蘭閣外
798	Tiu Keng Leng		Yan King Rd outside Yan Lan House, Yan Ming Court
九巴 KMB 296M	坑口站 Hang Hau	\$4.9	往尚德 to Sheung Tak: 寶康路茵怡花園外 Po Hong Rd near Verbena Heights 往坑口 to Hang Hau: 寶順路近將軍澳游泳池 Po Shun Rd near Tseung Kwan O Swimming Pool

新巴798往火炭轉乘:

NWFB Rt. 798 towards Fo Tan interchanges to:

第二程	目的地	第二程折扣	建議轉乘地點
2 nd Journey	Destination	2 nd Journey discount	Suggested interchanging location
690	中環	\$10.0	寶琳站
	Central		Po Lam Station

九巴296M往將軍澳(康盛花園)轉乘:

KMB Rt. 296M towards Tseung Kwan O (Hong Sing Garden) interchanges to:

第二程	目的地	第二程折扣	建議轉乘地點
2 nd Journey	Destination	2 nd Journey discount	Suggested interchanging location
690	中環	\$4.9	寶康路茵怡花園第 1 座外
	Central		Po Hong Road outside Block 1,
			Verbena Height

敬請留意。 Thank you for your attention.

營運青部 啟

Operations Department One PW/kl



